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ZPRÁVA STAVEBNÍ KOMISE ZA ROK 2024 

 
Složení rozšířené stavební komise: 
stavební komise: M. Pappová, H. Šrámková, T. Karlík,  
vedení jednoty a zástupci výboru: L. Ježková, T. Karlík 
 
V minulém roce žádné velké stavební práce neproběhly, ale připravili jsme se na ty, které 
bychom rádi uskutečnili letos na jaře a v létě. Jedná se o několik menších, ale důležitých 
rekonstrukcí a úprav. 
  
Hlavní stavební činností bude kompletní rekonstrukce celé sportovní podlahy v tělocvičně i 
v předsálí. Rádi bychom nejen přebrousili parkety a provedli nový nátěr, ale samozřejmě 
také obnovili už zašlé lajnování a barevné značky na podlaze. S tím souvisí také oprava lišt 
podél podlahy a všech kovových prvků určených pro kotvení náčiní. Některá jsou již 
nepotřebná, ale většina zůstane na místě i pro případ výjimečného použití. Bohužel není 
možná technická oprava nosné konstrukce podlahy, která je mírně vyboulená ve dvou 
pásech v prostoru tělocvičny, přesto si myslíme, že oprava podlahy je už opravdu nutná a 
pozvedne celkový technický i estetický stav sokolovny.  
 
Další drobnější inovací je instalace nového vstupního systému, který by byl elektronický a 
ovládaný na kartový nebo čipový systém, případně pomocí mobilu. Přeci jen je v dnešní 
době nutné mít bezpečnější přístupový systém s možností omezení volného přístupu jen 
povolaným členům jednoty. Samozřejmě možnost dálkového otevření dveří na zvonek bude 
zachováno. 
 
Jako poslední bod je instalace stojanů na kola, která u sokolovny dlouhodobě chybí. Rádi 
bychom stojany umístili v blízkosti vstupu do tělocvičny, aby nebyla obava z odcizení a 
zároveň tak, aby byl zachován volný přistup do sokolovny a celkově pořádek kolem vstupu 
do tělocvičny. Rádi bychom umístili 3 ks stojanů v nároží mezi nižší hmotou vstupu a hlavní 
hmotou sokolovny, někde v blízkosti stávajícího venkovního rozvaděče. Kvůli tomu bude 
nutné upravit mírně prostor podél chodníku, který je teď částečně zatravněný a obehnán 
obrubníky, nepůjde ale o velké stavební úpravy. Vše bude bezbariérové, zeleň bude 
maximálně zachovaná a také všechny 3 lavičky zůstanou na svém místě. 
 
Na opravu podlahy bychom rádi získali podporu z Prahy 6 formou jednorázové dotace. 
Věříme, že vzhledem k tomu, že jsme již delší dobu žádnou podporu na investice nedostali a 
od velké přístavby sokolovny jsme v podstatě odstoupili, dosáhneme na tuto podporu bez 
větších problémů. 
 
Ostatní menší úpravy už budeme financovat z vlastních prostředků především svépomocí a 
nákupem výhodných cenově dostupných systémů.  
 
 
V Praze dne 3.3.2025     Magdalena Pappová 

 


